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Zápisnica 

z rokovania XXX. snemu ZMO, región JE Jaslovské Bohunice, 
konaného dňa 3.septembra 2020 vo Veľkých Kostoľanoch 

 
Prítomných 99 delegátov = 67 % zástupcov členov združenia z celkového počtu členov 147, 
čím bol XXX. snem uznášania schopný (príloha č.1 – prezenčná listina delegáti). 

 

1) Otvorenie rokovania XXX. snemu ZMO, región JE Jaslovské Bohunice 

 
Rokovanie XXX snemu otvoril Mgr. Maroš Sagan, PhD., predseda združenia. Privítal 
prítomných delegátov snemu a menovite hostí (príloha č.2 – prezenčná listina hostia). 

Mgr. Gilbert Liška, starosta obce Veľké Kostoľany ako „domáci starosta“ privíta delegátov 
a hostí na pôde obce veľké Kostoľany a stručne predstavil obec.  
 
2) Schválenie  
- programu,  
- rokovacieho poriadku,  
- voľba členov pracovného predsedníctva,  
- voľba členov návrhovej a mandátove, komisie;  
- voľba overovateľov zápisnice, menovanie zapisovateľov 

 
Mgr. Maroš Sagan, PhD. predložil snemu návrh programu,  

    2a) Program: Návrh v pozvánke       
                          

1) Otvorenie rokovania XXX. snemu ZMO, región JE Jaslovské Bohunice 
2)  

a. schválenie programu, 
b. schválenie rokovacieho poriadku, 
c. voľba členov pracovného predsedníctva,  
d. voľba členov návrhovej, mandátovej komisie,  
e. menovanie zapisovateľov, 
f. voľba overovateľov zápisnice, 

3) Správa o činnosti za rok 2019 
4) Príhovory hostí 
5) Správa o hospodárení a Správa kontrolnej komisie za rok 2019 
6) Programové zameranie na rok 2020 
7) Návrh rozpočtu na rok 2020 
8) Informácia o sneme ZMOS (27. – 28.5.2020) zmena 13. – 14.október 2020, SENEC  
9) Voľba delegátov  XXXI. snemu ZMOS 
10) Diskusia  

11) Záver 

 

 
Prítomní delegáti nemali k programu žiadne pripomienky a doplnky, uskutočnilo sa 
hlasovanie o predloženom návrhu programu.  
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Uzn. č.1/03.09.2020  XXX. snem ZMO, región JE Jaslovské Bohunice schvaľuje bez 
pripomienok program rokovania XXX. Snemu predložený predsedom združenia: 

1) Otvorenie rokovania XXX. snemu ZMO, región JE Jaslovské Bohunice 
2)  

a. schválenie programu, 
b. schválenie rokovacieho poriadku, 
c. voľba členov pracovného predsedníctva,  
d. voľba členov návrhovej, mandátovej komisie,  
e. menovanie zapisovateľov, 
f. voľba overovateľov zápisnice, 

3) Správa o činnosti za rok 2019 
4) Príhovory hostí 
5) Správa o hospodárení a Správa kontrolnej komisie za rok 2019 
6) Programové zameranie na rok 2020 
7) Návrh rozpočtu na rok 2020 
8) Informácia o sneme ZMOS (13. – 14.10.2020) 
9) Voľba delegátov  XXXI. snemu ZMOS 
10) Diskusia  
11) Záver 

       Hlasovanie:  
za                99      delegátov 
proti               0     delegátov 
zdržalo sa      0     delegátov 
Uznesenie bolo prijaté 

 
2b)  
Mgr. Sagan  predložil snemu na schválenie návrh Rokovacieho poriadku. Rokovací poriadok 
obdržali všetci vo vytlačených v pracovných materiáloch snemu (je bez zmeny ako na 
predchádzajúcich snemoch).  
Návrh bol prerokovaný a odporučený na schválenie snemu  Radou ZMO dňa 29.1.2020. 
(príloha č.3 – návrh Rokovací poriadok). 

 
Prítomní delegáti nemali k návrhu Rokovacieho poriadku XXX. snemu žiadne pripomienky 
a doplnky, uskutočnilo sa hlasovanie o predloženom návrhu.  
 
Uzn. č.2/03.09.2020  XXX. snem ZMO, región JE Jaslovské Bohunice schvaľuje  bez 
pripomienok Rokovací poriadok XXX. Snemu združenia. 
       Hlasovanie:  

za                99      delegátov 
proti               0     delegátov 
zdržalo sa      0     delegátov 
Uznesenie bolo prijaté 

 
2c) voľba členov pracovného predsedníctva návrh; 
Mgr. Sagan  predložil snemu na schválenie návrh zloženia pracovného predsedníctva:  
 

1. Mgr. Maroš Sagan, PhD. - podpredseda ZMO, starosta Cífer 
2. Ing. Roman Súkeník, podpredseda ZMO, starosta Zemianske Sady 
3. Ing. Martin Červenka, podpredseda ZMO, starosta Ratkovce 
4. Mgr. Gilbert Liška, člen rady ZMO, starosta Veľké Kostoľany 
5. Mgr. Eva Kukučková, členka rady ZMO, starostka Horné Otrokovce 
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Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu: 
 
Uzn. č.3/03.09.2020  XXX. snem ZMO, región JE Jaslovské Bohunice volí členov 
pracovného predsedníctva podľa predloženého návrhu v zložení:   

1. Mgr. Maroš Sagan, PhD. - podpredseda ZMO, starosta Cífer 
2. Ing. Roman Súkeník, podpredseda ZMO, starosta Zemianske Sady 
3. Ing. Martin Červenka, podpredseda ZMO, starosta Ratkovce 
4. Mgr. Gilbert Liška, člen rady ZMO,  starosta Veľké Kostoľany 
5. Mgr. Eva Kukučková, členka rady ZMO, starostka Horné Otrokovce 

       Hlasovanie:  
za                99      delegátov 
proti               0     delegátov 
zdržalo sa      0     delegátov 
Uznesenie bolo prijaté 

 
2d) voľba členov NÁVRHOVEJ a MANDÁTOVEJ,  
Mgr. Sagan  predložil snemu na schválenie návrh zloženia návrhovej a mandátovej komisie:  
 

1. Mgr. Ing. Žaneta Gogolová, Šúrovce 
2. PhDr. Ľuboš Šúry, Dolná Streda 
3. Ing. Tomáš Bartovič, Dolné Lovčice 

 
Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu: 
 
Uzn. č.4/03.09.2020  XXX. snem ZMO, región JE Jaslovské Bohunice  volí členov návrhovej 
a mandátovej komisie podľa predloženého návrhu v zložení:   

1. Mgr. Ing. Žaneta Gogolová, Šúrovce 
2. PhDr. Ľuboš Šúry, Dolná Streda 
3. Ing. Tomáš Bartovič, Dolné Lovčice 

       Hlasovanie:  
za                99      delegátov 
proti               0     delegátov 
zdržalo sa      0     delegátov 
Uznesenie bolo prijaté 

 
2e) menovanie zapisovateľov,  
Mgr. Sagan  menoval zapisovateľov XXX. Snemu ZMO nasledovne:  
 

1. Mgr. Andrea Briestenská, vedúca kancelárie ZMO 
2. Mgr. Denisa Ivančíková, starostka obceGáň 

 
2f) voľba overovateľov zápisnice,  
Mgr. Sagan  predložil snemu na schválenie návrh overovateľov zápisnice:  

1. Blanka Matovičová, Borová 
2. Ing. Tomáš Nemeček, Pusté Sady 

 
Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu: 
 
Uzn. č.5/03.09.2020  XXX. snem ZMO, región JE Jaslovské Bohunice volí overovateľov 
zápisnice XXX. snemu združenia podľa predloženého návrhu v zložení:   

1. Blanka Matovičová, Borová 
2. Ing. Tomáš Nemeček, Pusté Sady 

       Hlasovanie:  
za                99      delegátov 
proti               0     delegátov 
zdržalo sa      0     delegátov 
Uznesenie bolo prijaté 
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Predsedníčka návrhovej a mandátovej komisie Mgr. Ing. Gogolová predložila XXX. snemu 
Správu o počte delegátov XXX. snemu.  (príloha č.4 – Správa mandátovej a návrhovej komisie). 

 
Uzn. č.6/03.09.2020  XXX. snem ZMO, región JE Jaslovské Bohunice  berie na vedomie 
Správu návrhovej a mandátovej komisie o počte delegátov XXX. snemu ZMO, región JE 
Jaslovské Bohunice.  
       Hlasovanie:  

za                99      delegátov 
proti               0     delegátov 
zdržalo sa      0     delegátov 
Uznesenie bolo prijaté 
 
 

Z časových dôvodov, ďalších dôležitých pracovných povinností požiadal predsedajúceho 
o slovo skôr ako budú oficiálne vystúpenia hostí predseda Trnavského samosprávneho 
kraja, Mgr. Jozef Viskupič:  
 
Predseda TTSK vo svojom príhovore upriamil pozornosť na dôležitosť spolupráce obec - 
mesto – kraj a aktuálne i v oblasti EU fondov, keďže ide o dôležitý nástroj financovania 
verejnej správy. Spomenul zmeny v použití EÚ fondov v novom programovom období, kde 
by sa mali realizovať územné investície. Je potrebné skončenie nezmyselného súťaženia  
subjektov verejnej správy a VUC, je dôležité odstrániť zdĺhavé verejné obstarávanie na konci 
ktorého sú často krát nevyčerpané možné finančné prostriedky.  Je dôležité, aby sa financie 
dostali tam, kde je potrebné dobrá spolupráca v území, je dôležité rozhodnúť o reprezentácii 
územia v rámci TTSK 234 obcí a 17 miest.  Naštartovať spoluprácu, nakoľko sa spoločne 
bude generovať zoznam projektov v území, ktoré sa musia v Regionálnych územných 
stratégiách objaviť (bývalý RIUS).  
IÚS – Integrovaná územná stratégia: TTSK  sa snaží stratégiu riešiť maximálne korektne, je 
potrebná zhoda v regióne obec – mesto - kraj. V Rade partnerstva pre integrovaný územný 
rozvoj VUC bude zastúpenie: 25% štátna správa; 25% samosprávny kraj; 25% miestna 
územná samospráva: obce/mestá  a regionálne združenia a 25% podnikateľský sektor, 
akademický sektor, školstvo a občiansku spoločnosť.  ZMO, región JE Jaslovské Bohunice 
budú zastupovať 4 delegáti za 4 okresy Trnava, Hlohovec, Piešťany a Galanta, hlasovanie 
(„počet hlasov“) podľa počtu obyvateľov v území a katastrálny rozmer. Vyjadril spokojnosť, 
že z celkového počtu členov ZMO, bude regionálne združenie zastupovať 86 obcí = 76% 
členov. Štatút RP sa bude schvaľovať na rokovaní  zastupiteľstva TTSK 30.9.2020. 
Pripomenul, že XXX. snem ZMO je tiež znakom  dobrej spolupráce v území, ktorá je 
nasmerovaná správne a efektívne. V závere poďakoval za pozvanie, a vyjadril nádej v dobrú 
spoluprácu v novom programovacom území.  
 
 

Mgr. Sagan, PhD.  odovzdal vedenie rokovania XXX. snemu Ing. Súkeníkovi,  
podpredsedovi združenia. Ten vyzve Mgr. Sagana, PhD., predsedu ZMO na predloženie 
Správy o činnosti združenia za rok 2019.  

 

3. Správa o činnosti za rok 2019      
 
(príloha č.5 – Správa predsedu o činnosti ZMO za rok 2019). 

Predseda ZMO, Mgr. Sagan PhD. predložil snemu Správu o činnosti združenia za rok 2019. 
Nakoľko sa snem nekonal v pôvodnom termíne (03/2020), vo svojom prejave spomenul 
i aktivity združenia i v roku 2020. Upozornil delegátov, že rok 2021 bude rokom 30.výročia 
vzniku a činnosti ZMO, región JE Jaslovské Bohunice, čo si združenie chce pripomenúť 
i vydaním publikácie a tiež oslavou, ktorá sa bude konať 20.10.2021.  
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p. Sagan zhodnotil i doterajšiu situáciu v súvislostí s pandémiou COVID-19 a financovanie 
všetkých opatrení vydaných ÚVZ SR a tiež aktivity samosprávy, ktoré „podržali“ štát boli  
jedným z najdôležitejších subjektov, ktoré pomohli zvládnuť 1.vlnu pandémie.  
Venoval sa i téme Rozširovanie kapacity spaľovne RAO, opísal jednotlivé kroky združenia, 
rokovania Rady ZMO a jej stanoviská a tiež ďalšie rokovania s vedením spoločnosti JAVYS 
a.s., dotknutými obcami a i.  Upozornil na Memorandum o spolupráci, ktoré bolo podpísané 
a je zverejnené na www.zmo.sk v časti dokumenty na zverejnenie – zmluvy.  Aktuálne sa 
i z dôvodu personálnych zmien vo vedení spoločnosti bude podpisovať „nové“ Memorandum. 
Ubezpečil členské obce – delegátov snemu, že Rada ZMO koná v záujme členských obcí 
a občanov regiónu tak, ak už žijeme v území, kde „jadro“ reálne existuje, budú urobené 
odborné rozhodnutia, aby región a jeho obyvatelia pocítili i benefity, ktoré budú poskytnuté 
a ktoré združenie presadzuje. Predseda ZMO poďakoval všetkým starostom a primátorom 
členských obcí združenia, že robia samospráve dobré meno a sú najdôveryhodnejšia časť 
verejnej správy i vďaka plneniu si každodenných úloh.  
 
Uskutočnilo sa hlasovanie o predloženej správe: 
 

Uzn. č.7/03.09.2020  XXX. snem ZMO, región JE Jaslovské Bohunice  berie na vedomie 
Správu o činnosti ZMO, región JE Jaslovské Bohunice za rok 2019. 
       Hlasovanie:  

za                99      delegátov 
proti               0     delegátov 
zdržalo sa      0     delegátov 
Uznesenie bolo prijaté 

 
 

4. Príhovory hostí  

 
Ing. Súkeník, podpredseda ZMO vyzval hostí na príhovory delegátom XXX. snemu. 
Upozornil, aby sa v rámci možností vystúpenia hostí a tiež následne diskusné príspevky 
obmedzili na čas do 5 minút.  
 

a) Mgr. Radomír Brtáň, 1 podpredseda ZMOS 
Pozdravil delegátov snemu a poďakoval za pozvanie. Informoval o intenzívnych rokovaniach 
zástupcov ZMOS s Vládou SR; financovaní samosprávy; zmenách legislatívy. 
Bližšie sa venoval téme „odpady“, kde novela by mala byť účinná od 1.1.2021. ZMOS sa 
snaží rokovať na príslušných orgánoch tak, aby obce nezostali rukojemníkmi legislatívy 
a tak, aby bol systém financovaný zo strany výrobcov, dodávateľov a i. a nie tak ako to ne-
funguje v súčasnosti.  Nakoľko je členom Rady Envirofondu, vyzval starostov na podávanie 
kvalitných žiadostí, ktoré budú môcť byť podporené bez doplnkov (najbližší termín na 
podávanie žiadostí je posunutý na 20.12.2020). Upozornil na zmenu od r. 2021, kde sa 
systém hodnotenia zmení na dvojkolový 
Spomenul platby PPA (Pôdohospodárska platobná agentúra), kde ZMOS žiada urýchliť 
preplatenie refundácií a trvá na tom, aby jedinou autoritou na kontrolu verejného 
obstarávania bol ÚVO SR.  
Poďakoval starostom/primátorom, že 1.vlne pandémie COVID reagovali rýchlejšie ako štát 
a vďaka im sa podarilo situáciu relatívne úspešne zvládnuť. Vyzval k zodpovednosti 
i naďalej, keďže sa predpokladá 2.vlna pandémie.    
Potvrdil, že ZMO, región JE Jaslovské Bohunice je jedno z najaktívnejších RZ ZMOS, a jeho 
zástupcovia v Rade ZMOS a predsedníctve veľmi intenzívne reprezentujú názory samospráv 
i v ZMOS.  
 
 
 
 
 

http://www.zmo.sk/
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b) Mgr. Jozef Viskupič, predseda TTSK 
Napriek predchádzajúcemu vystúpeniu chcel reagovať na predchádzajúce príspevky:  
Spomenul rokovanie s ministrom MF SR o financiách na sociálne balíčky novej vlády k téme 
doprava zdarma pre študentov a dôchodcovia a ďalšie oblasti, nakoľko sa ich financovanie 
má „diať“ i z rozpočtov verejnej správy takmer do výšky 50% a to napriek výpadku financií 
v súvislosti s pandémiou COVID-19, výpadok v dôsledku 2 násobku daňového bonusu, 
očakávania ako štát tieto výdavky vyfinancuje je dôležitou.  
Covid-19 znamenal pre verejnú správu prepad financií; informoval o nateraz formalizovaných 
rokovaniach na úrovni jednotlivých ministerstiev; so ZMOS; Úniou miest, VÚC a i.   
Spomenul pripravovanú reformu VS, ktorá by mala priniesť zmeny vo financovaní 
pravdepodobne v podobe „daňového mixu“ a upozornil na dôležitosť reformy VS a jej 
dôkladnú prípravu  i v súlade so zmenami legislatívy.   
 

c) Ing. Peter Uhrík, generálny riaditeľ sekcie hodnotenia bezpečnosti a kontrolných 
činností Úrad jadrového dozoru SR 

Poďakoval za pozvanie a pozdravil delegátov snemu ZMO.  
Informoval, že prioritou v oblasti energetiky je dostavba AE Mochovce. 
K téme rozšírenia spaľovne RAO v príhovore predsedu ZMO: nebol spomenutý ÚJD SR, čo 
je dobré pretože; ÚJD SR môže potvrdiť absolútnu nezávislosť, a potvrdil, že ÚJD SR 
dôsledne dbá na bezpečnosť a kontrolu jadrových zariadení.  
 

d) Pavol Štuller, MBA, predseda predstavenstva a generálny riaditeľ JAVYS, a.s. 
Ubezpečil prítomných starostov, že spoločnosť JAVYS a.s. si želá, aby sa ľudia v regióne 
cítili komfortne, aby boli vytvárané hodnoty, ktoré presahujú volebné obdobie. Zdôraznil, že 
je potrebné budovať nielen okamžitý zisk, ale hodnoty postavené na príležitostiach pre nás 
všetkých a spoločnosť, ktorá je schopná budovať komplexnejšie technológie. Služby jadrovej 
energetiky, je nutné vnímať tak, že pozitíva vysoko prevyšujú negatíva. Cieľom nového 
riaditeľa je, aby spoločnosť JAVYS a.s. bola modernou, zodpovednou spoločnosťou, ktorá 
prináša hodnoty nielen ekonomické pre „firmu“,  ale aj hodnoty pre región. Zdôraznil, že si 
vysoko si váži začatý dialóg so samosprávou regiónu, prisľúbil, že urobí všetko preto, aby 
zodpovedal všetky otázky, dialóg nie formou „ja si myslím“, ale na základe podložených 
argumentov. 
 

e) Ing. Kuzman, manažér riadenia práce AE Bohunice, v zastúpení riaditeľa AE 
Bohunice 

Pozdravil snem ZMO a konštatoval v číslach množstvá vyrobenej elektrickej energie 
v predchádzajúcom roku; informoval o odstávke na  výmenníkovej stanici v Trnave v auguste 
2020, ktorá zabezpečuje dodávku tepla v okolí AE.  
Informoval, že pandémia Covid-19 v 1. vlne AE Bohunice a Mochovce nezasiahla (0 
pozitívnych prípadov),  v 2.vlne  to bolo v danom čase už 9 prípadov. AE pristúpila k prísnym 
opatrenia, aby sa predišlo prípadným možným problémom tak, aby všetky úkony boli 
zabezpečené.  
 

f) Ing. Roman Sporina, predseda predstavenstva JESS, a.s. 
Pozdravil prítomných starostov a primátorov regiónu , kde spoločnosť JESS, a.s. pôsobí. 
Informoval o tom, že NR SR bola predložená novela „atómového zákona“, ktorá okrem iného 
pojednáva i o tom, že výstavba novej atómovej elektrárne sa bude schvaľovať v dvoch 
krokoch.  
 
Predsedajúci poďakoval hosťom za príhovory a vyzval predsedníčku Kontrolnej komisie Ing. 
Evu Hanusovú na predloženie správy o kontrole  za rok 2019. 
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5. Správa o hospodárení a správa kontrolnej komisie za rok 2019 

 
Čerpanie rozpočtu 2019 mali všetci delegáti v tlačenej podobe v materiáloch.  
(príloha č.6 – Čerpanie rozpočtu k 31.12.2019).; (príloha č.7 – Správa o hospodárení a správa 
kontrolnej komisie za rok 2019). 

 
Uskutočnilo sa hlasovanie o predloženej správe. 

 
Uzn. č.8/03.09.2020  XXX. snem ZMO, región JE Jaslovské Bohunice  berie na vedomie 
Správu o hospodárení  a správu kontrolnej komisie  ZMO, región JE Jaslovské Bohunice za 
rok 2019  
       Hlasovanie:  

za                99      delegátov 
proti               0     delegátov 
zdržalo sa      0     delegátov 
Uznesenie bolo prijaté 
 

6. Programové zameranie 2020 

 
Ing. Súkeník, predsedajúci snemu vyzval Ing. Červenku, podpredsedu ZMO, aby snemu 
predložil Návrh programového zamerania združenia na rok 2020.   
(príloha č.8 – Programové zameranie na rok 2020). 

 
Uskutočnilo sa hlasovanie o predloženom návrhu.  
 
Uzn.č.9/03.09.2020  XXX. snem ZMO, región JE Jaslovské Bohunice  schvaľuje  predložené 
Programové zamerania  ZMO, región JE Jaslovské Bohunice na rok 2020.  
       Hlasovanie:  

za                99      delegátov 
proti               0     delegátov 
zdržalo sa      0     delegátov 
Uznesenie bolo prijaté 

 
7. Návrh rozpočtu 2020 

 
Ing. Súkeník, predsedajúci snemu vyzval Mgr. Kukučkovú, členku Rady ZMO, aby snemu 
predložila Návrh rozpočtu na rok 2020.   
Návrh rozpočtu 2020 mali všetci delegáti v tlačenej podobe v materiáloch.  
(príloha č.9 – Návrh rozpočtu  na rok 2020 predkladacia ), (príloha č.10 – Návrh rozpočtu  na rok 2020 
v položkách). 

 
Uzn. č.10/03.09.2020  XXX snem ZMO, región JE Jaslovské Bohunice schvaľuje bez 
pripomienok predložený návrh rozpočtu ZMO, región JE Jaslovské Bohunice na rok 2020.  
       Hlasovanie:  

za                98      delegátov 
proti               0     delegátov 
zdržalo sa      1     delegátov 
Uznesenie bolo prijaté 

 
 

8. Informácie o sneme ZMOS  

 

Info o sneme ZMOS majú všetci delegáti v tlačenej podobe v materiáloch.  
Ing. Súkeník, predsedajúci snemu informoval prítomných o 31.sneme ZMOS.  
 

Termín: 13. – 14.októbra  2020; delegačný kľúč: 1:7 (+ členovia Rady ZMOS); poplatok 100 
eur/delegát; miesto: Hotel Senec, SENEC. 
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ZMOS eviduje za ZMO, región JE Jaslovské Bohunice 118 obcí (ostatné „naše“ členské 
obce buď nie sú členmi ZMOS alebo sú evidované ako členovia iných RZ ZMOS).  
Podmienkou účasti delegáta na sneme je uhradenie členského príspevku ZMOS na rok 2020 
a  evidencia danej obce v registri ZMOS v ZMO, región JE Jaslovské Bohunice a nie inom 
RZ (počet členov ZMO je 147, ZMOS ako „našich“ členov eviduje 118 obcí a miest).  
 
ZMO, región JE Jaslovské Bohunice môže  na 31.snem  delegovať:  
16 delegátov + navyše  4 členovia Rady ZMOS (pp. Červenka, Jančovič, Sagan, Súkeník). 
Celkom môže mať ZMO, región JE Jaslovské Bohunice 20 delegátov. Tradične sú delegátmi 
snemu ZMOS členovia Rady (z toho 4 idú automaticky ako členovia rady ZMOS) 
a Kontrolnej komisie združenia. Niektorí členovia rady sa kvôli iným povinnostiam nemôžu 
zúčastniť, takže návrh delegátov na 31.snem ZMO za radu a Kontrolnú komisiu je 
nasledujúci:  
 
Automaticky bez voľby:  

1. Mgr. Maroš Sagan, PhD., Cífer 
2. Ing. Martin Červenka, Ratkovce 
3. Mgr. Peter Jančovič, PhD., Piešťany 
4. Ing. Roman Súkeník, Zemianske Sady 

Voľba:  
1. Ladislav Boháčik, Pečeňady 
2. Dušan Daloš, Rakovice 
3. Mgr. Dagmar Jakubcová, Dolné Zelenice 
4. Pavol Johanes, Kátlovce 
5. Mgr. Terézia Kavuliaková 
6. Božena Krajčovičová, Jaslovské Bohunice 
7. Mgr. Martin Lednický, Pobedim 
8. Mgr. Gilbert Liška, Veľké Kostoľany 
9. PhDr. Mgr. Ľuboš Šúry, Dolná Streda 
10. PhDr. Karol Zachar, Dechtice 
11. Mgr. Denisa Ivančíková, Gáň 
12. Ing. Eva Hanusová, Vinohrady nad Váhom 
13. Ing. Tibor Marek, Majcichov 

Na začiatku snemu oznámili svoj záujem o účasť na sneme ZMOS:  
14. Mgr. Adrián Macho, Šoporňa 
15. Mgr. Ing. Žaneta Gogolová 
16. Miroslav Ledecký, Drahovce 

 
Upozornil, že v prípade, zvolených delegátov 31. snemu ZMOS bude potrebné vyplniť  
Potvrdenie o platbe, ktoré zašle kancelária ZMO mailom nasledujúci deň po sneme, uhradiť 
poplatok a OBRATOM  zaslať na uvedené  kontakty. Následne kancelária ZMOS zašle 
pozvánku s ďalšími informáciami.  
 

9. Voľba delegátov 31.snemu ZMOS 

 
Ing. Súkeník, predsedajúci snemu dal hlasovať o voľbe delegátov 31.snemu ZMOS v zmysle 
predchádzajúceho, predloženého návrhu a automaticky sa snemu zúčastnia členovia Rady 
ZMOS sa ZMO, región JE Jaslovské Bohunice:  

1. Mgr. Maroš Sagan, PhD., Cífer 
2. Ing. Martin Červenka, Ratkovce 
3. Mgr. Peter Jančovič, PhD., Piešťany 
4. Ing. Roman Súkeník, Zemianske Sady 
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Uzn. č.11/03.09.2020  XXX snem ZMO, región JE Jaslovské Bohunice volí delegátov 
31.snemu ZMOS,  ktorý sa uskutoční 13. – 14.10.2020  v Bratislave nasledovne :  

1. Ladislav Boháčik, Pečeňady 
2. Dušan Daloš, Rakovice 
3. Mgr. Dagmar Jakubcová, Dolné Zelenice 
4. Pavol Johanes, Kátlovce 
5. Mgr. Terézia Kavuliaková 
6. Božena Krajčovičová, Jaslovské Bohunice 
7. Mgr. Martin Lednický, Pobedim 
8. Mgr. Gilbert Liška, Veľké Kostoľany 
9. PhDr. Mgr. Ľuboš Šúry, Dolná Streda 
10. PhDr. Karol Zachar, Dechtice 
11. Mgr. Denisa Ivančíková, Gáň 
12. Ing. Eva Hanusová, Vinohrady nad Váhom 
13. Ing. Tibor Marek, Majcichov 
14. Mgr. Adrián Macho, Šoporňa 
15. Mgr. Ing. Žaneta Gogolová 
16. Miroslav Ledecký, Drahovce 

Hlasovanie:  
za                98      delegátov 
proti               0     delegátov 
zdržalo sa      1     delegátov 
Uznesenie bolo prijaté 

 
10. Diskusia 

 
Ing. Súkeník, predsedajúci snemu vyzval jednotlivých delegátov, ktorí prejavili záujem 
o vystúpenie v rámci diskusia v poradí ako sa do diskusie prihlásili.  
 

a) Mgr. Gilber Liška, starosta Veľké Kostoľany  
(príloha č.11 – Diskusný príspevok k téme „spaľovňa RAO a zahraničný RAO). 

Predložil návrh na uznesenie:  
Text návrh uznesenia:  
ZMO, región JE Jaslovské Bohunice z dôvodu trvalo udržateľného zdravého životného 
prostredia v obciach v okolí spracovateľských zariadení  RAO vyslovuje názor, že v rámci 
navrhovanej činnosti „Optimalizácia spracovateľských kapacít technológií pre spracovanie 
a úpravu rádioaktívnych odpadov JAVYS a.s. v lokalite Jaslovské Bohunice“ nesúhlasí so 
spracovaním zvýšeného množstva RAO a zároveň túto činnosť podmieňuje spracovaním 
RAO výhradne z jadrových elektrární prevádzkovaných na území Slovenskej republiky.  
 

b) Ladislav Boháčik, starosta Pečeňady 
Poďakoval predsedovi ZMO za otvorenosť, priame informácie k danej problematike spaľovne 
RAO počas celého procesu posudzovania i na sneme ZMO.  
Otvorene konštatoval, že mnoho prítomných zo starostov sa téme odborne nerozumie, 
a preto nie je možné, aby sa dokázali vyjadriť kompetentne k danej problematike.  Položil 
Mgr. Liškovi otázku: „prečo na verejnom prerokovaní nepodal žiadne pripomienky 
a námietky?“.  Konštatoval, že ani on osobne nie je vyslovene zástancom existencie 
spaľovne RAO v území, ale súčasne si je potrebné uvedomiť, že „sme odsúdení na 
spoluprácu“, Atómovú elektráreň „máme tu“ a musíme situáciu riešiť, občania obcí regiónu 
sú v AE zamestnaní a teda AE i spaľovňa sú súčasťou života regiónu. Rada, dotknuté obce 
sa zúčastňujú mnohých rokovaní (p. Boháčik sa zúčastňuje rokovaní ako starosta dotknutej 
obce a je súčasne i člen Rady ZMO); „súhlasné stanovisko obcí“ neznamená, že starostovia 
sú proti ochrane životného prostredia, a skôr apelujú na to, aby nebola porušená legislatíva, 
aby ochrana ŽP bola zabezpečená na maximum. Rázne odmietol názor, že starostovia sú 
„úplatní“, starostovia dotknutých obcí dali súhlas, avšak  za splnenia určitých podmienok, 
ktoré sú presne špecifikované v ich stanovisku.  
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c) Ing. Peter Jančovič, PhD. , primátor Piešťany 

Reagoval na svojich predrečníkov. Konštatoval, že ak by nebol členom Rady ZMO, nemal by 
také množstvo informácii k danej problematike spaľovne RAO. ; vyjadril, že osobne pociťuje 
že jeho názor v danej veci je v rade ZMO odmietnutý. Apeloval na zástupcov obcí, že na 
jednej strane „robíme enviromentálne projekty na obciach, na zvýšenie kvality života 
obyvateľov, zlepšenie ŽP a  následne starostovia súhlasia so spaľovaním RAO za oknami“, 
čo on zásadne odmieta. Položil otázku do pléna: „Ak sa spýtate občanov či to chcú- myslíte, 
že odpovedia, že áno?  Stoja nové lavičky za zdravie občanov?  Stoja peniaze za to ? Prečo 
neurobíme všetko pre to, aby sa tu nespaľoval RAO zo zahraničia na Slovensku?  Je pravda, 
že sa na SK spaľuje RAO zo zatvorenej AE v Taliansku, stačí alebo nestačí súčasná 
kapacita spaľovne? Peniaze pre obce nevykompenzujú zdravie občanov a zdravé ŽP. Ide 
nielen o dotknuté obce, ale i ďalšie katastre, cez ktoré sa RAO musí prevážať. Dovážajme si 
skvelé projekty, inovácie, zvyšujme kvalitu života obyvateľov regiónu, ale ak sa chceme 
starať o ŽP, tak dovážať RAO zo zahraničia je neprijateľné“.  
 

d) Ing. Martin Červenka, starosta Ratkovce 
Informoval snem, že on je starostom obce Ratkovce, ktorá patrí medzi dotknuté obce v rámci 
„projektu spaľovne RAO“. Jeho občania, zastupiteľstvo dali tomuto projektu súhlas. Vyjadril 
názor, že k tejto vysoko odbornej  téme by sa mali vyjadrovať špecialisti. Ak má niekto obavy 
z toho, že názor odborníkov nie je v poriadku,  máme tu ÚJD SR a ten má v tejto oblasti plné 
kompetencie. Upozornil, že kompenzácia pre dotknuté obce vo výške 10 tis. Eur je smiešna 
suma, len na základe „dohody“. Je nutné hovoriť o zásadných finančných prostriedkoch – to 
sú milióny eur, ktoré by mali do regiónu ísť ako kompenzácia dôsledkov činností spaľovne 
RAO.  Upozornil tiež, že väčší problém je vyhorené jadrové palivo v lokalite, lokalita 
Bohunice akoby stratila svoje postavenie na Slovensku, štát na ňu zanevrel.  Hľadajú sa 
lokality na vybudovanie nového úložiska RAO, no akoby štát zabudol, že lokalita Bohunice tu 
je. Požiadal prítomných delegátov snemu, aby sa pozreli na danú tému/problém  vecne 
a odporučil snemu  neprijímať uznesenie vzhľadom k tomu, že nie všetci delegáti/starostovia 
majú komplexné informácie.  
 

e) Božene Krajčovičová, starostka Jaslovské Bohunice 
(príloha č.12 – Diskusný príspevok k téme „spaľovňa RAO a zahraničný RAO). 

Upozornila, že celý svoj život prežila v regióne Jaslovské Bohunice  a pripomenula, že 
„dotknuté obce“ sa danou problematikou zaoberajú od r. 2010. (Ďalší text v prílohe)  
 

f) Ing. Peter Uhrík, generálny riaditeľ sekcie hodnotenia bezpečnosti a kontrolných 
činností Úrad jadrového dozoru SR 

Vyjadril svoj osobný názor, že „toto miesto nie je správnym priestorom na riešenie 
technických detailov k téme spaľovne“. Pripomenul, že ÚJD SR je ústredným orgánom 
štátnej správy a dozoruje technickú stránku danej veci.  Ďalšími orgánmi sú ÚVZ SR a MŽP 
SR. Vyjadril sa, že sa mu zle počúva „strašenie“. Spaľovňa RAO je o technické zariadenie 
a veľmi moderné zariadenie. ÚJD sa vyjadruje a „dáva pozor“, aby takéto zariadenia sa 
využívali v súlade so zákonom a ÚJD SR tak i koná. Konštatoval, že spaľovňa RAO, ktorá 
dnes funguje má 20 rokov; nová spaľovňa, ktorá je v procesu budovania, bude omnoho 
modernejšia, a preto on, ako zástupca štátu „hovorí „áno“ a výstavbu novej spaľovne víta. 
Z hľadiska envirozáťaže je tu orgánom MŽP SR, ktoré tiež musí rešpektovať  napr. limity 
a upozornil, že spoločnosť JAVYS a.s. čerpá tieto envirolimity len v desatinách percent.  
Zdôraznil, že on ako osoba je člen medzinárodnej skupiny, ktorá tvorí medzinárodnú 
legislatívu v danej oblasti, on si nedovolí podpísať rozhodnutie, kde sa povolí prevádzka 
zariadenia, ktoré nesplní všetky predpisy a požiadavky. Súčasne je občanom regiónu a tiež 
poslancom obecného zastupiteľstva v obce Pavlice  a z týchto pozícií chce novú spaľovňu. 
Svoj príspevok uzatvoril tým, že je potrebné hovoriť o týchto témach, ale s technickou 
argumentáciou a nie strašením bez  podložených argumentov.  
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g) Pavol Štuller, MBA, predseda predstavenstva a generálny riaditeľ JAVYS, a.s. 
 

Vyjadril prekvapenie, že téma „spaľovne RAO“ sa stala súčasťou  rokovania XXX. snemu 
ZMO. Rozhodoval sa, či vstúpiť do diskusie, kde Mgr. Liška pracuje s emóciami, ale 
nepredložil snemu žiadne čísla, fakty, argumenty, ktoré by podložili jeho názor.  
Konštatoval, že rádioaktívna záťaž je v regióne Bohunice nižšia ako napr. v Novákoch, pri 
Dusle Šaľa. Vyzval starostov-primátorov, aby požadovali fakty skôr, ako prijmú rozhodnutie. 
Otvára sa tu veľmi komplexná téma a to nielen technicky, odborne, ale i spoločensky. Je 
úplne legitímna spoločenská otázka, či „chceme spracovávať zahraničné RAO“. Spoločnosť 
Javys a.s. neporušila žiadny zákon,  z pohľadu  riaditeľa je na tomto mieste publikum 
zavádzané, je potrebné diskutovať, ale konštruktívne. Táto téma je i politická, starostovia sú 
i zástupcovia rôznych politických strán; to, že istá enviromentálna záťaž existuje je pravdou, 
treba riešiť v akom množstve; téma odškodnenia je legitímna, nie je to „judášsky groš“.  
Vízia spoločnosti JAVYS, a.s  má tvoriť súčasť bdelostnej ekonomiky, treba pritiahnuť nové 
technológie, vytvárať pracovné. Požiadal o rešpektovanie iných názorov,  Slovensko nemôže 
zostať automobilovou ekonomikou. Oslovil starostov, aby sa správali zodpovedne, pýtajte si 
fakty. Aké štatistiky predložil Mgr. Liška ? Svoj diskusný príspevok ukončil tým, že je 
potrebné komunikovať a on je ochotný o téme hovoriť, ale na inom fóre, kde zodpovie všetky 
otázky.  

 

h) Mgr. Gilber Liška, starosta Veľké Kostoľany  
 

Položil všeobecne otázky: „Prečo RAO zo zahraničia áno; prečo minister ŽP SR zakázal 
dovážať komunálny odpad zo zahraničia; prečo nezakázal aj RAO zo zahraničia ?“ 
 

i) Ing. Miroslav Knap, riaditeľ odboru stratégie a projektov TTSK  
Informoval  starostov/primátorov o následnej spolupráci v rámci Rady partnerstve a projektov 
v novom programovacom období 2021 – 2026.   
 

j) Mgr. Adrián Macho, starosta Šoporňa 
(príloha č.13 – Diskusný príspevok k téme postupy Úrady na ochranu osobných údajov – 
GDPR a kamerové systémy v obcí). 

Svojim diskusným príspevkom chcel upozorniť kolegov na nezmyselné kontroly a pokuty 
samosprávam; nezmyselnom GDPR v praxi, kde obec  na jednej strane musí chrániť 
majetok obce a na druhej strane za „toto“ obdrží pokutu, síce „len“ vo výške 10 tis. EUR, 
keďže zákon umožňuje až 20 mil. eur. Ako delegát snemu ZMOS bude žiadať štátne orgány 
i ZMOS, aby riešila nezmyslené ustanovenia zákona.  
 

k) Peter Galanský, starosta Ružindol 
Vo svojom príspevku chcel upozorniť na to, že na snemoch ZMO, pri stretnutiach sa vždy 
apeluje na to, aby „noví starostovia nekydali na predchodcov; urobila sa čiara;  mysleli 
pozitívne;  nedali na klebety; nereagovať na argumenty založené na základe „počul som“; „ja 
si myslím“ “ ....  Vyslovil vetu: „nemala by táto nepísaná dohoda platiť i opačne?“ 
 

l) Ing. Vladimír Púčik, poverený vedením TAVOS a.s. 
Ospravedlnil sa, že nestihol vystúpiť v rámci vystúpenia hostí. Ako ex starosta, ktorý sleduje 
rokovanie snemu  vyjadril názor, že nie je jednoduché rokovať o tak náročných témach, riešiť 
mnohé problémy samospráv, zdôraznil, že „za každú cenu je potrebné zostať jednotní“.  
Pre starostov obcí, ktoré sú akcionármi TAVOS a.s. podal informáciu o vzniknutej s.r.o. 
v rámci TAVOS a.s. a je činnosti, nakoľko kolujú rôzne mylné informácie.  
 
 

m) Ing. Ján Horváth, starosta Chtelnica 
Vyjadril svoje osobné, podporné stanovisko k rozširovaniu spaľovne RAO.  
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n) Ing. Marián Novák, starosta Bíňovce 
Informoval  kolegov o tom, že obec Bíňovce je jedna z mála obcí, ktorá nemá vodovod čím 
vzniká vedeniu obce množstvo problémov. 
 
Predsedajúci Ing. Roman Súkeník ukončil diskusiu a požiadal Návrhovú a mandátovú 
komisiu, aby predložila snemu návrh uznesenia, ktoré navrhol v rámci svojho diskusného 
príspevku Mgr. Liška.  
Predsedníčka návrhovej a mandátovej komisie Mgr. Ing. Gogolová predložila  delegátom 
snemu návrh uznesenia, o ktorom  dal predsedajúci snemu hlasovať.  
  
 
Uzn. č.12/03.09.2020  XXX snem ZMO, región JE Jaslovské Bohunice z dôvodu trvalo 
udržateľného zdravého životného prostredia v obciach v okolí spracovateľských zariadení  
RAO vyslovuje názor, že v rámci navrhovanej činnosti „Optimalizácia spracovateľských 
kapacít technológií pre spracovanie a úpravu rádioaktívnych odpadov JAVYS a.s. v lokalite 
Jaslovské Bohunice“ nesúhlasí so spracovaním zvýšeného množstva RAO a zároveň túto 
činnosť podmieňuje spracovaním RAO výhradne z jadrových elektrární prevádzkovaných na 
území Slovenskej republiky.  
Hlasovanie:  

za                 22      delegátov 
proti              13     delegátov 
zdržalo sa     27    delegátov 
Uznesenie nebolo prijaté 

 
Nakoľko boli naplnené všetky schválené body programu Mgr. Sagan, PhD., predseda 
združenia poďakoval prítomným delegátom snemu za aktívnu účasť a za kultivované 
diskusné príspevky i v takých bodoch rokovania, kde neprevládala zhoda názorov.  
 
Rokovanie XXX. snemu ZMO, región JE Jaslovské Bohunice ukončil.  
 
 
 

 
Mgr. Maroš Sagan, PhD. 
         predseda    

 
 

 

Zapisovatelia:  

Mgr. Andrea Briestenská                             ____________________________ 

Mgr. Denisa Ivančíková                               ____________________________ 
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Overovatelia zápisnice:  

 

Blanka Matovičová                                       ____________________________ 

Ing. Tomáš Nemeček                                   ____________________________ 

 

 

Veľké Kostoľany, 03.09.2020 

 

 

Prílohy zápisnice:  

  

1. Prezenčná listina delegáti XXX. snemu ZMO, región JE Jaslovské Bohunice 
2. Prezenčná listina XXX. snemu - hostia. 
3. Rokovací poriadok 
4. Správa mandátovej a volebnej komisie 
5. Správa predsedu ZMO o činnosti za rok 2019 
6. Čerpanie rozpočtu v položkách za rok 2019   
7. Správa kontrolnej komisie  o hospodárení  za rok 2019 
8. Programové zameranie po XXX. sneme ZMO, región JE Jaslovské Bohunice 
9. Rozpočet na rok 2020 – predkladacia správa 
10. Rozpočet 2020 v položkách 
11. Diskusný príspevok Mgr. Liška 
12. Diskusný príspevok B. Krajčovičová 
13. Diskusný príspevok Mgr. Macho 
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